
Rada Miejska w Zdzieszowicach

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu

Protokół 5/2024 

Posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu

Rady Miejskiej w Zdzieszowicach

w dniu 23 września 2024 r.

Obradom Komisji przewodniczyła : Klaudia Kazik

I. Obecni : wg listy obecności

II. Porządek obrad :

1. Analiza i opiniowanie projektów uchwał.

a) w sprawie dokonania zmian budżetu na 2024 rok,

b) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej,

c)  o  zmianie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  dotacji  na  dofinansowanie  prac  konserwatorskich, 
restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków.

2.  Analiza  poniesionych  kosztów  na  odśnieżanie,  oczyszczanie,  utrzymanie  zieleni  oraz  remonty 
mieszkań komunalnych i socjalnych oraz placów zabaw za 2023 rok.

3. Zapoznanie się z konstrukcją budżetu gminy.

4. Zaopiniowanie projektu ,,Audytu krajobrazowego województwa Opolskiego”

5. Przyjęcie protokołu Nr 4/2024 posiedzenia Komisji w dniu 26 sierpnia 2024r.

III. Przebieg posiedzenia:

Ad 1a.

Projekt uchwały w sprawie dokonania zmian budżetu na 2024 rok omówiła pani Skarbnik  Jolanta  
Śledź. W projekcie uchwały zwiększono plan dochodów o kwotę 198 893,42 zł z czego kwota 5 168,00 
zł
to  odszkodowanie  za  zalanie  w PP nr  6  a  kwota 680 zł  to  wpłata  własna rodziców dzieci  z  PSP 
Januszkowice  za  uczestnictwo  w  wycieczce  szkolnej  w  ramach  programu  ,,Podróże  Z  klasą”.  Ze 
środków Funduszu Pracy otrzymano dofinansowanie do wynagrodzenia asystenta rodziny za okres od 
1 stycznia 2024r do 30 czerwca 2024r w ramach programu ,,Asystent Rodziny  w 2024r.” Pozostałe  
zmiany
w planie dochodów wynikają ze wprowadzonych  zmian w klasyfikacji budżetowej.

Plan  wydatków  zwiększono  o  kwotę  8 317 893,42  zł.  W  większości  zmiany  te  wynikają
z wprowadzonych  zmian w klasyfikacji budżetowej.



Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie dokonania zmian budżetu na 2024 rok. 

Ad 1b.

Komisja  zapoznała  się  ze  zmianami  w  wieloletniej  prognozie  finansowej  i  nie  wniosła  uwag  do 
projektu uchwały. Wszyscy radni  obecni  na  posiedzeniu komisji  pozytywnie zaopiniowali  projekt 
uchwały.

Ad 1c.

Projekt  uchwały  dotyczy  przekazania  dotacji  Parafii  Rzymskokatolickiej  św.  Marii  Magdaleny  w 
Jasionej na dofinansowanie prac restauratorskich Kaplicy Nawiedzenia Najświętszej Marii Panny w 
Oleszce.  Dotacja  zostanie  przekazana  w  dwóch  transzach:  w  roku  2025  gmina  przekaże  kwotę 
200.410 zł oraz taką samą kwotę w roku 2026.

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Ad 2.

Koszty jakie gmina poniosła w roku 2023 na odśnieżanie, oczyszczanie oraz utrzymanie zieleni jak 
również  remonty  mieszkań  komunalnych  i  socjalnych  oraz  placów  zabaw  omówił  radnym  pan 
Kierownik  Referatu  Gospodarki  Komunalnej  i  Ochrony  Środowiska  Adrian  Zimerman.  W  trakcie 
dyskusji poruszono rozważenie budowy nowych mieszkań socjalnych w związku z dużymi kosztami 
remontu  aktualnie  posiadanego  zasobu   tychże  lokali.  Radni  zauważyli  także  brak  nadzoru  nad 
pracami porządkowymi wykonywanymi przez pracowników spółki WiK, co wiąże się w większości z  
bardzo złą jakością wykonywanych robót.

Ad 3.

Konstrukcję budżetu gminy omówiła radnym pani Skarbnik Jolanta Śledź. Temat został wprowadzony 
do prac komisji  jako wstępne przygotowanie-szkolenie nowych radnych w związku ze zbliżającym się 
terminem rozpoczęcia prac nad budżetem gminy na 2025 rok.

Ad 4.

Radni  obecni  na  posiedzeniu  komisji  nie  wnieśli  uwag  do  projektu  ,,Audytu  krajobrazowego 
województwa Opolskiego”.

Ad 5.

Protokół nr 4/2024 posiedzenia Komisji w dniu 26 sierpnia 2024 roku został przyjęty bez żadnych  
uwag ze strony radnych.

 Za przyjęciem protokołu głosowali wszyscy radni obecni na posiedzeniu komisji.



WNIOSKI:

1. Komisja jednogłośnie wnioskuje o przedstawienie planu budowy bądź doposażenia w urządzenia 
zabawowe gminnych placów zabaw.

2. Komisja  jednogłośnie wnioskuje o obligatoryjne powiadamianie samorządowców danego sołectwa 
bądź osiedla  o  terminach przeglądów i  remontów urządzeń znajdujących się  na ich terenie  oraz
o terminach wykonywania innych prac porządkowych.

3. Komisja jednogłośnie wnioskuje o zapewnienie w budżecie na rok 2025 środków na utrzymanie 
rowów  przydrożnych wzdłuż ulicy Waryńskiego w Rozwadzy oraz Polnej w Krępnej.

4.  Komisja  jednogłośnie  wnioskuje  o  przedstawienie  rocznych  kosztów  utrzymania  oświetlenia 
niskiego oraz wysokiego na terenie gminy oraz dokładnego określenia co i  w jakiej  wysokości  te 
koszty stanowi.  

TERMIN NASTĘPNEGO POSIEDZENIA 

KOMISJI ROZWOJU GOSPODARCZEGO I BUDŻETU

21 PAŹDZIERNIKA  2024 ROKU GODZ.16.00

Na tym protokół zakończono i podpisano:

Protokołowała : Klaudia Kazik 
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                                                                                                                    Klaudia Kazik


